
KOSE GÜMNAASIUMI 
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Kose                                                                    21.oktoober 2020 
 
 
Algus kell 18.00, lõpp 20.00 
 
Juhatas: Ave Kooskora 
Protokollis: Reilika Eelmäe 
Võtsid osa: Ave Kooskora, Martin Medar, Eda-Mai Tammiste, Tiit Tikerpe, Ave Oja, 
Harry Pässa, Liina Urgas, Reilika Eelmäe, Karl Herman Õis, Astrid Ojasoon, Eleriin Torjus, 
Riina Taidre, Hanna Riive 
Puudus: Uno Silberg, Kairit Metsis 
 
Päevakord 
 
1.Kodukorra paranduste kinnitamine- ettekanne Astrid Ojasoon, arendusosakonna juht. 
2. Kose Gümnaasiumi vastuvõtu tingimuste ja korra läbiarutamine. 
3. Kokkuvõte kooli huviringidest (sündmused, huviringid)- ettekanne Hanna Riive, huvijuht. 
4. 2021. aasta majanduseelarve tutvustamine 
5. Küsimused 
 
 
Hoolekogu esimees Ave Kooskora tutvustas uusi hoolekogu liikmeid. 
Toimus hoolekogu esimehe hääletamine. Kõik olid poolt. Hoolekogu esimehena jätkab 
Ave Kooskora, 
Hääletati hoolekogu aseesimehe poolt. Kõik olid poolt. Aseesimehena jätkab Harry Pässa. 
Protokollija valitakse igal hoolekogu koosolekul uus. Loosi teel. 
 
1. Päevakorrapunkt 
 
Arendusosakonna juht Astrid Ojasoon tutvustas parandusi Kose Gümnaasiumi kodukorras. 
*Kodukorra muudatused saadetakse hoolekogu liikmetele kinnitamiseks e-mailile. 
 
Arendusosakonna juhile tehti mõned ettepanekud: 
*Õpilasesinduse liige Eleriin Torjus tegi hoolekogule ettepaneku, lubada igal õpilasel kolm 
päeva õppeaastal, võtta  vaimse tervise päeva. 
*Hoolekogu liikmed tegid (kooli juhile) ettepaneku, pöörata koolivormi kandmise 
kohustusele  suuremat tähelepanu. 
* Tehti ettepanek, korraldada üks kord, kuus koolis NUTIVABA päev. Ülesanne anti 
huvijuhile ja õpilasesindusele. 
 
 





 
2. Päevakorrapunkt 
 
Kose Gümnaasiumi vastuvõtu tingimused ja korra läbiarutamine. 
Direktor Martin Medar rääkis lahti kevadel toimunud sisseastumiskatsete tagamaad.  
 
*Hoolekogu esimees tegi ettepaneku muuta sisseastumiskatsed läbipaistvamaks. 
TEST- VESTLUS (joone alla jäänud õpilastel viia läbi vestlus)- VÕIMALUSEL 
KARJÄÄRINÕUSTAJA JUURDE SUUNATA. 
 
3. Päevakorrapunkt 
 
Huvijuht, Hanna Riive, tutvustas huviringe, mida Kose Gümnaasium pakub. 
 
4. Päevakorrapunkt 
 
2021. aasta majanduseelarve tutvustamine. 
Kose Gümnaasiumi direktor, Martin Medar tutvustas 2021. aasta majanduseelarvet. 
 
 
Muu: 
Lepiti kokku järgmine hoolekogu koosoleku toimumise aeg. 
Järgmine hoolekogu koosolek toimub 13.01.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ave Kooskora                                                                Reilika Eelmäe 
Hoolekogu esimees                                                        Protokollija 
 
 




